
Hoi Jen,  

 

  

 

contact gehad met Jan Willem Duker hierover.  

 

  

 

De raad heeft vanuit de WMo-reserve budget beschikbaar gesteld voor een 

project Buurtkamers (onderwerp subsidieaanvraag) maar de uitwerking 

hiervan was lange tijd onduidelijk.  

 

  

 

Nu is er een voorstel aan de Raad geweest om een aantal projecten te 

schrappen en een bedrag te laten vrijvallen ten gunste van de algemene 

middelen. De Raad heeft gereageerd dat het bedrag niet vrij mocht vallen 

maar behouden moest blijven in de Wmo -reserve. Nadeel van dit besluit is 

dat niet duidelijk is of de projecten nu ook zijn geschrapt. Was dit wel 

duidelijk, was het simpel; dan kon de aanvraag afgewezen worden. Nu is 

dat niet duidelijk en is de besluitvorming dus nog niet afgerond. Het is 

wachten op een Raadsbesluit hierover (kan nog even duren). 

 

  

 

Jan Willem benadert Haarlem Effect of zij bereid zijn de liggende 

aanvraag in te trekken en indien het project wel doorgaat, zij een 

nieuwe, geactualiseerde aanvraag willen indienen.  

 

  

 

De aanvraag staat dus vooralsnog open.  

 

  

 

Groet, 

 

Peter 

 

  

 


